

Protokoll Styrelsemöte Östsvenska Friidrottsförbundet

Lördag 2 september 2023

Scandic grand central, Stockholm 13.00 – 15.00

Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Monica Randström, Linda Kjellberg, Stefan Mattsson, Ronny Krönvall, Carl Hedin, Peter Håkansson, Lars Molin, Marina Karlsson samt Fredrik Nordenberg och Per Falkman från valberedningen

Frånvarande: Markus Andersson och Nadja Casadei

§ 1. Mötets öppnande

- a) **Val av justeringsperson** Peter Håkansson
- b) **Val av sekreterare** Monica Randström
- c) **Godkännande av dagordning**

§ 2. Föregående protokoll, genomgång av uppdragslistan

| <u>Datum/§</u> | <u>Att göra</u> | <u>Ansvarig</u> | <u>Senast</u> |
|----------------|---|-------------------------------|---------------|
| 9/7 §4 | Verksamhetssatsningar (för minskat ekonomiskt överskott) Prognos som presenterades under mötet i Mullsjö visar att vi går mot ett större överskott än väntat. Frågan ställdes om det finns ett resursbehov i de olika kommittéerna. Representanter i styrelsen förväntas ta med frågan till respektive kommitté. | Markus, Monica, Olivia, Ronny | |
| 9/7 §9 | Personer att skicka till SFIFs utb. helg 24-25 sep Frågeställning samt diskussion: Har vi tillräckligt många utbildare inom tävling? Linda tar med sig frågan till tävlingskommittén. Vi ser att det finns ett behov av fler distriktsdomare. Hur ökar vi intresset att gå utbildning. Monica tar det med sig till utbildningskommittén. | Utbildningskommittén m.fl. | |
| 9/7 §12 | Förslag på projektledare Trailkoncept 2 personer har sökt posten som projektledare till Projekt Trail. Se § 4 för mer info. | Löpningskommittén | |

§ 3 Ekonomi - Ulrika

Vi ligger högre i personalkostnad än övriga distrikt men det är också rimligt med tanke på det stora antalet föreningar. I prognosen så går vi mot ett överskott på 121 tkr, det finns en risk att vi förlorar det extra stöd på 120 000 som förbundet delar ut om vi går med för stort överskott.

Vi behöver jobba mer strategiskt kring utbildningar så att vi får kvalitet samt att de bär sig ekonomiskt.

Vi har satsat en del resurser på fysiska träffar, dels i Mullsjö för alla (styrelse, personal, kommittéer samt valberedning) som arbetar inom Östsvenska samt styrelsemöte förlagd till Finnkampen.

Monica och Ulrika har fortsatt dialog om personalfrågor. Avtalsperiod för Unionen är tecknad från september därför är det lämpligt med medarbetarsamtal med efterföljande lönesamtal.

Ingela är avtackad med blommor och presentkort. Ulrika har ombett Ingela att inkomma med ett årshjul för att underlätta Eriks arbete.

§ 4 Projektledare trail, projektplan, projektansökan

Projektledare har sökts för arbete under ett års tid på 25 % till en kostnad av ca 135 000:- där Östsvenska förväntas stå för ca 75-100 000:-. Syftet är att starta trailgrupper med målgrupp tjejer/kvinnor som vill springa i skogsmiljö. Tanken är att projektledaren ska ta fram ett koncept som sen delas med föreningar och att det i ett senare skede ska ske aktiviteter i hela distriktet.

Det har inkommit två ansökningar till tjänsten.

Anders Petersson Martin Söderberg.

Anders har stor erfarenhet att driva löpargrupper men då han sitter med i valberedningen för Östsvenska kan han inte ingå en anställning. Martin har en bred erfarenhet av projektledning så styrelsen beslutar att tilldela tjänsten till honom.

Frågeställning framåt är hur försäkring ser ut för den aktive? Räcker det med att enbart vara medlem eller bör man även betala en träningsavgift?

Lars får i uppdrag att jaga sponsorer till projektet.

§ 5 Östsvenskas höstmöte

Inbjudan är klar och Nadja skickar ut. Programmet är inte helt satt. Trailprojektet kommer att lyftas. Erik, vår nya utbildningsansvarig kommer att presentera sig och tillsammans med Monica berätta om vad som är på gång. Det blir även tid för reflektion/diskussion för flera intresseområden.

Det är viktigt att poängtera att höstmötet kommer att vara i olika delar av distriktet varje år.

§ 6 Samverkansmodell SDF- elitmiljöer (motion som bifölls på SFIF årsmöte)

Motion har bifallits. Som distrikt bör vi ha ett mer omfattande samarbete med PC. I nuläget är det oklart hur uppdraget för PC ser ut, man jobbar olika i distriktet. Som det ser ut idag så är samverkan obefintlig mellan Östsvenska och PC Växjö. Som distrikt önskar vi att föreningarna skickar sina aktiva så att de får stimulans och utveckling via läger och träffar. Behovet och vårt uppdrag är att erbjuda föreningar i distriktet ett mervärde. Vi vill bli delaktiga och få nytta av kompetensen. Idéer och inspel skickas till Ulrika och Peter som har fortsatt möte och dialog med berörda parter.

§ 7 Utbildningshelg Stockholm 23–24 sept.

Utbildning till att bli utbildare. Det finns en önskan att förbundet delger Erik samt Nadja om vad de planerar i utbildningsväg så att information snabbt kan gå ut i distriktet.

§ 8 Friidrottens höstkonferens (SFIF) 11-12/11

Styrelsen beslutar att Ulrika samt Nadja har en given plats i egenskap av ordförande samt verksamhetsansvarig. Nadja får i uppdrag att ställa frågan om vi kan få en ungdomsplats för Olivia. Vi har tre platser totalt och Lars har erbjudit sig att följa med. Får vi inte en 4:e plats tar styrelsen ett nytt beslut om den 3:e deltagaren.

§ 9 Uppföljning styrelse – och kommittékongress Mullsjö

1

Info, skriftligt underlag, diskussion kring hur vi tar förslagen vidare: friidrottsgala, utbildningshelg, trivselkommitté

Vi ska under 2024 genomföra grenspecifik fortbildningshelg. Styrelsen beslutade även att tillsätta en Trivselkommitté för att arrangera t ex ”Friidrottsgala i den lilla skalan” ev. kan den ske i samband med höstmöte 2024. Från styrelsen medverkar Marina, Stefan samt Lars. Ungdomskommittén är behjälplig och Olivia hör med övriga ungdomar om de vill vara med och stötta upp med idéer.

§ 10 Verksamheten

- a) Inför Götalandsmästerskapen – Linda informerar att läget är under kontroll. Peter Håkansson samt Tobias Hammarstrand Tjalve IF är huvudansvariga. De flesta aktiva bor på hotell och tar sig dit med minibussar (föreningarna boka själva). De aktiva som bor i hallen har respektive förenings tränare ansvar för. Tröjor är beställda och stafettlaget är klart. Utmaning som man ser är att få gemenskap i laget. Ungdomskommittén kommer att hålla i en aktivitet. Styrelsen skickar med Peter om vikten att lyfta varandra och att använda tröjan.
- b) Inför GM/höstläger för födda -10/11 i slutet på november. Marina, Olivia samt Nadja har haft ett inledande planeringsmöte för att lyssna av vad ungdomarna vill. Inbjudan kommer ut en månad innan GM. En ny punkt/förslag att Siv Karlström kommer och visar/pratar om gång. Nadja har kollat på boende samt lunch. Arena är bokad. Vi behöver få klart med hur mycket resurser förbundet bidrar med. Så snart det finns info bör det läggas upp på hemsidan.
- c) Övrigt – skriftligt från Nadja: GM-pokalen är hos Peter, den är ej ingraverad. Han tar med den till GM.

§ 11 Övrigt

- Frågeställning/diskussion om SDF's uppdrag. Ulrika är med på ett möte med andra ordföranden från övriga distrikt. Mötet sker under Finnkampshelgen.
- Fredrik Nordenberg från valberedningen informerar om att de ämnar utkomma med en enkät för att få mer info om styrelsemedlemmars mål/önskan om sittande uppdrag. De vill gärna veta redan nu om det är någon ur styrelsen som inte fortsätter sitt uppdrag efter nästa årsmöte.
- Olivia informerar om Friidrottens ungdomskonferens där man bjuder in Unga Ledare, 2 från varje distrikt. Ungdomskommittén är ansvarig för anmälan.

§ 12 Nästa möte beslutas till höstmötet i Karlskrona 10.30-12.00